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O tominsko-cerkljanski cesti nadalje. 
Iz n e m š k e g a R u t a 20. rož. (Po naključbi zakasnjeno). 

V 22. in 23. listu „Novic^ prosi nek cerkljansk domoljub 
za nasvet, in v 1. stavku dokazuje: 1) da je položna do
lina od Cerknega do sv. Lucije, in da reka Idrica ne teče 
eez hribe; 2) da cerkev tominska in Reka-Ravne nižje le
žite kot Hum in Bučova, da torej podperajne ceste pervega 
načerta ni pametno in je sebično; 3) da hrib bukovski je 
peščen in cesta snegu in plazovom izpostavljena. 

K 1) more se res spoznati, da vode teko le navzdol, 
in da vasi pri rekah nižje stoje kakor vasi na hribih; 

k 2) rečem, hvala Bogu, da je hribe in doline ustvaril 
in tamkaj ljudi vselil, čast pa Tomincom, da so cesto čez 
peščeni Hum že skoraj dogotovili; 

k 3) se mi čudno zdi, da more kdo govoriti o „za-
pertji ceste skoz 4 mesce", ker namenjena cesta nima iti 
čez hrib Kojico, ampak skoz Laharn. Vr drugem sostavku 
spoznava gori omenjeni domoljub enako daljavo obojih na-
čertov; vprašam le: ali ni od sv. Lucije do Tribiše (po 
Arkadii) že kolovoz, od Želina do Loke tudi? To raj je le 
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ceste od Zelina do Tribiše še treba, kake 3 ure hoda, kjer 
zvunaj 10 raztresenih hiš ni nobene vasi, pa bi cesto tako 
težko bilo izpeljati, da bi bili stroški tega ovinka veči kot 
stroški cele iz Tomina do Podberda namenjene ceste. 

Vas, predragi domoljub, ki pravite: „!N7e bodimo si 
ptujci, ker vsak ne more imeti, česar si želi; izdelajmo si 
zdaj cesto po ravniui od sv. Lucije do Cerknega, za kake 
leta bomo pa uno od Tomina do Podberda izpeljali" vprašam 
le: Koliko želite še dati C e r k l j a n o m , ki so že v zavezi 
s Kranjem, in koliko Tomincom? in kteri je namen 
cest, da se p r a v i c a skaže vsem? Martin Burger. 


